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Dit is mijn laatste bijdrage aan de 
dorpskrant als voorzitter. Na 7 jaar 
leg ik de voorzittershamer neer en 
stel me niet meer beschikbaar als 
bestuurslid. 

In 2016 ben ik tegelijk met Peter 
Heersema toegetreden tot het be-
stuur, waarbij de rol van Co Edes 
zaliger niet moet worden uitge-
poetst….. Tijdens de eerste be-
stuursvergadering werd ik door 
het bestuur meteen richting de 
kop van de tafel verwezen oftewel, 
je moet maar voorzitter worden…. 

Aangezien ik geen fervente ker-
misganger ben en ik het Dorpsbe-
lang ook niet alleen zie als een 
vereniging voor feesten en partij-
en, heb ik mijn mede bestuursle-
den wel duidelijk proberen te ma-
ken dat ik de rol van het Dorpsbe-
lang breder zag. 

In mijn ogen moet een Dorpsbe-
lang zich bezig houden met het 
leefbaar houden van ons dorp. 
Belangrijk is natuurlijk de veilig-
heid, maar ook de inrichting van 
het dorp, het winkelaanbod, scho-
len, cultuur en verkeersdruk zijn 
belangrijke aandachtspunten. 

In ons dorp spelen meerdere be-
langen een rol. Economische, 
maar ook sociale en deze kunnen 
wel eens met elkaar botsen. De 
gemeente speelt hierbij een be-
langrijke rol en ik ben dan ook van 

mening dat een goed contact met 
de gemeente van groot belang is 
voor het Dorpsbelang.  

Als Dorpsbelang kunnen we niet 
namens de hele gemeenschap 
spreken, we zijn geen gekozen 
volksvertegenwoordigers, maar 
we kunnen wel meedenken en on-
ze ideeën kenbaar maken. U als 
dorpsbewoner kan uw ideeën ook 
altijd bij ons inbrengen. 

Ik wil graag afsluiten met een 
woord van dank voor de vele vrij-
willigers van het Dorpsbelang, 
zonder jullie kan het Dorpsbelang 
niet bestaan!  

Mijn mede bestuursleden wil ik 
graag bedanken voor het in mij 
gestelde vertrouwen, het ga jullie 
goed! 

Mede namens het bestuur, wens 
ik u veel leesplezier toe met onze 
nieuwe dorpskrant. 

 

Tonnie Overdiep 

 

 

 

 

 

 

Van de voorzitter 

 

Meer weten over  

Tonnie? Lees dan zijn  

afscheidsinterview  

vanaf pagina 4.  



 

 

 

 

 

 

In de vorige dorpskrant vroegen 
we jullie om jullie stem in de 
Rabo Clubsupportactie.  Inmid-
dels zijn alle stemmen geteld en 
hebben we bezoek gehad van 
de heer Theo Feenstra van de 
Rabobank.   

Onze penningmeester Wietske 
Beijaard kan een mooi bedrag € 
524,20 bijschrijven op de reke-
ning van Dorpsbelang.  

 

 

We hebben dit geld gereser-
veerd voor het vervangen en 
verduurzamen van de vloer van 
de loods. 

 

Allemaal hartelijk dank voor jullie 
stem.  Dit jaar gaan we ons weer 
opgeven voor deze actie van de 
Rabobank en we rekenen dan 
weer op jullie steun.  
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Dorpsbelang Nes is altijd op zoek naar nieuwe vrijwilligers 
 

 Wij zoeken onder andere  
 

 een nieuwe marktmeester 

 opbouwers markten 
 
Vrijwilligers voor: 
 

 de kermis 

 opknappen loods  

 rondbrengen dorpskrant 

 alle overige werkzaamheden 

 

Raboclubsupport  
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2023 in beeld  

 



 

“Je moet het niet   

moeilijker maken,  

als het makkelijk kan.” 
  

 

.  
 

 



 

 

“Trek de 

aandacht 

van de 

lezer door 

hier een 

interessant 

citaat uit 

het artikel 

te typen.” 
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Op 2 september 1949 werd Tonnie 
geboren. Hij is geboren en geto-
gen in Heerenveen in een Rooms-
gezind gezin. Zijn vader was pedi-
cure en had een sigarenwinkeltje. 
Op 1 jarige leeftijd is zijn vader 
overleden. Zijn moeder heeft het 
niet makkelijk gehad en ook wel 
veel armoede gekend. Er waren 
toen nog geen sociale voorzienin-
gen. Zijn moeder heeft de sigaren-
winkel van zijn vader voortgezet. 
Dit was alleen geen vetpot.  
 
Zijn moeder is na het overlijden 
van haar man alleen gebleven. 
Tonnie is als enig kind opgegroeid, 
maar hij kwam altijd wel veel bij 
familie over de vloer. Dit waren vrij 
grote gezinnen. Hier heeft hij veel 
tijd door gebracht.  
 
Zijn opleiding deed hij aan de 
Rooms Katholieke ULO in Joure. 
Hiervoor zat hij elke dag 10 kilo-
meter heen en 10 kilometer terug 
op de fiets. Vervolgens ging hij 
naar de Hogere Technische 
School in Leeuwarden. Hij heeft 
de opleiding Weg- en waterbouw 
gevolgd.  

Als jonge leerling zat hij als 15-
jarige jongen tussen de 20 jarige 
jongens in de klas. Hij heeft op 
zijn 19de zijn opleiding afgerond 
en is na een aantal sollicitaties  
direct bij Rijkswaterstaat aan de 
slag gegaan. Hij is gestart in de 
wegenbouw. Later is hij in de    
waterbouw gegaan en uiteindelijk 
in het beheer en onderhoud te-
recht gekomen.  
 
 
 
 
 
Tonnie is eerst op tijdelijke basis 
op Ameland aan het werk gegaan 
in verband met de reconstructie 
van de aanlegconstructie. Hij sliep 
in een salonwagen op de kop van 
de veerdam. Hij werd wel eens 
wakker midden in het water. Toen 
hij permanent op Ameland kwam 
te werken mocht hij de dienstwo-
ning in. Later heeft hij de woning 
aan de Reeweg over kunnen ko-
pen.  

Tonnie Overdiep, een bekende Nessemer. PvdA’er 
in hart en nieren, voormalig medewerker van 
Rijkswaterstaat, maar bovenal een man die niet 
alleen altijd zijn woordje klaar heeft, maar ook voor 
de mensen in zijn omgeving klaar staat.  
 
Na 7 jaar voorzitter en vrijwilliger van Dorpsbelang 
Nes te zijn geweest, is het nu tijd om rustiger aan te 
doen. Daarom zetten wij hem nog een keer 
uitgebreid in het zonnetje, want wie is nou die man 
achter die brede lach?  
————————————————————————————————

“Vooral de laatste jaren 
op de eilanden was een 

prachtige tijd.” 

 

Vrijwilliger in beeld 
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“Ameland heeft toch wel een plekje in zijn hart verdiend” 

Toen hij begon op Ameland waren 
er 15 mensen in dienst. Vroeger 
deden ze zelf het onderhoud en 
regelden ze ook de suppleties zelf. 
Dat is tegenwoordig allemaal ge-
centraliseerd geregeld of uitbe-
steed aan het bedrijfsleven. Tonnie 
was destijds dagelijks op Ameland 
te vinden. Zijn opvolger Jan Visser 
kwam al niet meer dagelijks op het 
eiland. Dit vind hij toch wel jam-
mer. Uiteindelijk heeft Tonnie 45 
jaren bij Rijkswaterstaat gewerkt.  
 
Waarom hij op Ameland is beland? 
Zijn moeder is in 1984 overleden. 
Toen in 1985 de positie op Ame-
land open kwam is Tonnie aange-
moedigd door zijn toenmalige 
vriendin Anneke de Witte. Zij zei: 
“doe het maar, want het is wel 
eens goed dat je uit Heerenveen 
vertrekt. Anders blijf je teveel over-
al hangen”. Nieuwe mensen, een 
nieuwe omgeving en nieuwe uitda-
gingen waren wel goed voor Ton-
nie. Uiteindelijk heeft hij hier geen 
moment spijt van gehad.  
 

Toen hij op Ameland kwam keek hij 
eerst even de kat uit de boom.  
Althans, dat is hoe Tonnie het om-
schrijft. In het gesprek komt naar 
voren dat hij zich al in het eerste 
jaar had aangemeld bij Crescendo 
en bij sportclub Nes-Buren voor 
het volleybal. Ook is hij vrijwel di-
rect gevraagd om een werkgroep 
van de lokale PvdA in te gaan.  
 
Bij Crescendo heeft hij zich aange-
meld naar aanleiding van een 
briefje. Ze zochten zangers en 
zangeressen. Het hoogtepunt was 
de musical Oklahoma bij Klein 
Vaarwater in 1988. Na een zorg-
vuldige voorbereiding was de zaal 
twee keer volledig uitverkocht.  
Helaas is Tonnie na 20 jaar ge-
stopt. De repetities waren op de 
donderdagavond. Voor zijn werk 
moest Tonnie veel naar de andere 
eilanden toe en op de donderdag-
avond was er vaak vergadering op 
Schiermonnikoog. Dat ging dus 
niet meer samen. 
 
Ook tijdens de eerste volleybaltrai-
ning bleef Tonnie niet onopge-
merkt. Toen hij zich aanmeldde bij 
de volleybal moest hij zich direct 
melden bij Anne Moll. Moll riep 
Tonnie met een wijzend vingertje 
naar zich toe. Tonnie had aan de 
wal wedstrijden gespeeld, maar op 
Ameland was het recreatief. Ton-
nie moest zich dus maar aanpas-
sen aan het niveau.  



 

 

“Trek de 

aandacht 

van de 

lezer door 

hier een 

interessant 

citaat uit 

het artikel 

te typen.” 
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Bij de eerste volleybaltraining be-
gon Tonnie met de warming-up 
door rondjes te lopen. De Amelan-
ders keken hem toen aan. 

 
 
 
 

Uiteindelijk heeft Moll wel de war-
ming-up ingevoerd. Tonnie kon zich 
trouwens goed aanpassen aan het 
niveau. “Ze konden hier best volley-
ballen.” Hij is zelfs een paar keer 
mee geweest naar de wal om com-
petitie te spelen en ook is hij trainer 
geweest van de zaterdag groep.  
 
Ook heeft hij jarenlang in de organi-
satie van het stratenvolleybal geze-
ten. Samen met Johan de Bruin,  
Tineke Kooiker, Ids Heerema en 
Klaas Hilverda. Uiteindelijk heeft de 
jeugd dit naadloos overgepakt.  
 
Zo rustig en op de achtergrond als 
Tonnie het beschrijft was het dus 
niet. Tonnie heeft vrij snel een soci-
aal leven opgebouwd op Ameland. 
Een sociaal hart had hij al van 
jongs af aan. In Heerenveen was hij 
al lid van de PvdA, slapend lid wel-
teverstaan. In 1990 heeft Tonnie 
een actievere rol in de Amelander 
gemeenschap opgepakt door na-
mens de PvdA de gemeenteraad in 
te gaan. Hij is 24 jaar raadslid ge-
weest en maakt nog steeds onder-
deel uit van de werkgroep. In al die 
jaren is hij nooit lijsttrekker ge-
weest. Tonnie voelde zich hier niet 
toe geroepen door zijn werk bij 
Rijkswaterstaat. Hij diende zich 
daarom wat op de vlakte te  
houden.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Al maakte zijn werk het ook wel 
weer makkelijk in de politiek.  
 
Tonnie heeft dus naast zijn werk 
een druk bestaan gehad. Toen hij in 
2014 is gestopt met werken was het 
dan ook tijd om wat rustiger aan te 
gaan doen. De eerste tijd heeft hij 
ook bewust niets gedaan. Toch wil-
de hij nog wel iets voor de gemeen-
schap doen. In 2016 is hij daarom – 
onder lichte druk van Co Edes – lid 
geworden van Dorpsbelang Nes en 
direct voorzitter geworden.  
 
De eerste periode bij Dorpsbelang 
was wel even wennen. Het werken 
met vrijwilligers is toch anders, om-
dat afspraken niet altijd worden na-
gekomen. Vanuit zijn werk bij de 
ambtelijke organisaties was hij dit 
niet gewend. Toch vind hij het wer-
ken met vrijwilligers ook mooi. Het 
is mooi om te zien wat voor kwali-
teiten mensen hebben. Hier kom je 
achter door met ze samen te wer-
ken als vrijwilliger. Dit zijn kwalitei-
ten die in het dagelijks leven niet 
altijd direct naar voren komen. Je 
krijgt op die manier ook meer res-
pect voor mensen.  

“het is hier geen atletiekclub, 
we moeten hier volleyballen.” 

 

Vervolg vrijwilliger in beeld 
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Tonnie is het meest trots op het feit 
dat er weer meer vrijwilligers bij zijn 
gekomen. Het is altijd lastig om vrij-
willigers te krijgen. Het aantal  is 
nog niet wat het moet zijn, maar er 
komen wel meer bij. Het is een ge-
zellig club mensen bij elkaar.  
 
“Bij mijn aantreden als bestuurslid 
heb ik mij hard gemaakt voor het or-
ganiseren van een activiteit in de 
week tussen Kerst en Oudjaar.” Het 
was altijd een dooie boel. Samen 
met enkele enthousiaste onderne-
mers: Margriet en Erna en met on-
dersteuning van Casper is in 2016 
de basis gelegd voor de Oudejaars-
kuier. De bedoeling was een laag-
drempelige wandeltocht. De eerste 
keer zijn er 250 kerstmutsen be-
steld, maar die mutsen waren in 
een poep en een scheet weg. Dit 
werden er elk jaar meer.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Met de editie van 2023 nog in het 
achterhoofd, kan worden vastge-
steld dat de kuier niet meer is weg 
te denken uit het Kerstgebeuren in 
Nes. Het is een groot succes. Een 
grotere pluim kunnen de vrijwilligers 
niet krijgen! 

 
 
 

Wat wil je de inwoners meegeven? 
De rol van Dorpsbelang in de ge-
meenschap is onderbelicht. De ge-
meente vraagt Dorpsbelang vaak 
om input. Dit is een mooie ontwikke-
ling. De gemeenschap moet wel 
weten dat Dorpsbelang er niet al-
leen is voor de feestjes, maar ook 
voor de leefbaarheid in het dorp. 
Dorpsbelang dient als intermediair 
tussen de gemeente en het dorp. 
Een mooi voorbeeld hiervan is de 
bewonersavond waar de informatie 
uit het dorp opgehaald kan worden.  
 
“Nessemers mogen koesteren dat 
ze in een mooi dorp wonen. Blijf 
goed kritisch op de leefbaarheid en 
steun dorpsbelang (als vrijwilliger) 
door een steentje bij te dragen in de 
rol van Dorpsbelang in het dorp 
Nes. Vooral de jeugd mag wel een 
stap naar voren zetten.”   
 
 
 
Het bestuur van Dorpsbelang Nes 
bedankt Tonnie voor zijn jaren-
lange inzet! Tonnie bedankt!  

”Dan zit je op 30 december 
voor het raam en zie je al 

die mutsjes lopen.  

Dan denk ik dit hebben we 
toch maar mooi gedaan als 

Dorpsbelang Nes en          
de ondernemers.”  

 

“De jaren bij dorpsbelang zijn mooie jaren geweest” 



 

 

“Trek de 

aandacht 

van de 

lezer door 

hier een 

interessant 

citaat uit 

het artikel 

te typen.” 
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Een van de hoogtepunten van het 
jaar is toch wel de kermis. In 2023 is 
de organisatie van de kermis in 
handen van de nieuw opgerichte 
kermiscommissie, bestaande uit 
een paar bestuursleden en een 
paar vrijwilligers. Dit heeft uitgepakt 
in weer een prachtig mooi kermis-
weekend. 
 
Op de vrijdagmiddag startte de ker-
mis met de komst van de Zonne-
bloem. Onder de muzikale begelei-
ding van Sander Metz werden de 
nodige liedjes gezonden, dansjes 
gemaakt en werd een heerlijk advo-
caatje met slagroom genuttigd. Dit 
werd aangeboden door slijterij de 
Jong.  

 
 
 

Aansluitend startte de kindermid-
dag. Dit was top georganiseerd 
door juf Kim. Er werd veel gelachen, 
er werden leuke spelletjes gespeeld 
en de nodige snoepjes gesnaaid. 
Het was een mega succes. De eer-
ste plannen voor komend jaar lig-
gen ook alweer klaar. 
 
Deze gezellige dag werd afgesloten 
met heel veel voetjes van de vloer  
op de muziek van Daniël Metz.  
 

 

Op zaterdag mochten de kinderen 
hun muzikale skills en dansjes weer 
tonen tijdens de jaarlijkse playback-
show. Er waren mooie prijzen te 
winnen aangeboden door: Binnen, 
Puur en vakantiepark Boomhiemke.  
 
Tijdens het 5 uurtje ging het dak er  
af met Timmy the Moocher. Buiten 
was het zandbubbelbad bij de wat 
jongere jeugd erg populair. Aanslui-
tend stond de coverband de Party-
rockers op het podium om de ker-
mis af te sluiten. Wij bedanken hier 
De Klimop voor het diner en hotel 
Noordsee voor de aangeboden 
overnachtingen en het ontbijt  voor 
de band. En natuurlijk Arriva niet te 
vergeten voor het veilig thuisbren-
gen van onze bezoekers.  
 
De kermis commissie heeft voor ko-
mend jaar alweer grootse plannen. 
Gelukkig hebben we afgelopen ja-
ren steeds meer vrijwilligers erbij 
gekregen om het weekend te kun-
nen draaien.  
 
Een grote shout-
out naar iedereen 
die dit weekend    
mogelijk heeft  
gemaakt!  

 

Terugblik kermis 2023 



 

Pagina 11  

 



 

 

“Trek de 

aandacht 

van de 

lezer door 

hier een 

interessant 

citaat uit 

het artikel 

te typen.” 

Pagina 12 NIEUWSBRIEF 

Op donderdag 19 oktober was 
de tweede leefbaarheidsavond 
in de Toel. Niet alleen veel be-
woners van Nes maar ook een 
wethouder en raadsleden wisten 
deze avond te vinden. Aan de 
hand van 5 stellingen werd er 
onder leiding van Tess Douws-
ma en Peter Raadjes gepraat 
over de leefbaarheid in Nes.   

De vijf stellingen waren als 
volgt: 

1. Balans tussen evenemen-
ten en leefbaarheid is zoek 
op Ameland/ in Nes 

2. Kijken we op Ameland / in 
Nes  genoeg naar elkaar 
om? 

3. Ameland heeft de jeugd 
niet veel te bieden. 

4. Er is op Ameland sprake 
van een hoog recreatief 
middelen gebruik 

5. Er is een tekort aan levens-
loopbestendige woningen 
op Ameland 

Op bijna alle stellingen werden 
voors- en tegens uit de zaal be-
noemd.  

Ja we kijken naar elkaar om, 
maar hebben het steeds drukker 
en willen wel maar geven ons 
zelf soms geen tijd om als vrij-
williger te helpen, naar elkaar 
om te kijken.  

Een veel gehoord antwoord was 
dat het vinden van de balans 
erg lastig is. We willen het ei-
land in balans hebben bijvoor-
beeld bij de evenementen en op 
een gepaste manier gebruik ma-
ken van onze unieke selling-

points als Ameland. Dat kan niet 
zonder dat het (soms tijdelijk) 
ten koste gaat van natuur, de 
gemeenschap of onszelf.   “We 
leven er immers ook van” was te 
horen in de zaal. Dat we hier-
door niet altijd meer naar elkaar 
om kijken komt omdat we het 
allemaal heel erg druk hebben.. 

Op de vraag of “Ameland de 
jeugd niet veel te bieden heeft” 
kwam de opmerking dat ook de 
jeugd het al druk heeft met 
school, baantjes, sportverenigin-
gen en dat we niet moeten ver-
wachten dat de jeugd dan ook 
nog zin heeft in andere zaken 
die worden aangeboden.  Al zou 
het wel goed zijn om voor de 
jeugd die officieel nog niet op 
stap mag wel iets aan te bieden. 
Op deze manier is er een vorm 
van toezicht mogelijk op bijvoor-
beeld het recreatieve middelen 
gebruik op het eiland onder de 
jeugd. Helaas scoort Ameland 
daar hoog in de cijfers. Echter 
daarvoor is wel hulp van ouders 
nodig, niet alleen  als begeleider 
van activiteiten maar zeker ook 
vanuit de opvoeding.  

 

Leefbaarheidsavond 
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“Nee is ook oké “ zou zomaar eens 
de titel kunnen worden van het 
nieuwe beleidsstuk dat de ge-
meente aan het voorbereiden is 
over het recreatief middelen ge-
bruik op Ameland. Vanuit de zaal 
kwam de opmerking dat handha-
ving daar ook zeker wel een on-
derdeel van uit mag maken want 
er is wel het gevoel dat er niet al-
tijd wat wordt gedaan met meldin-
gen over overlast. 
 
De wethouder en de jongerenwer-
ker benadrukken nogmaals dat het 
goed is om wel te altijd melden, er 
kan niet ten alle tijden direct op ge-
reageerd worden maar het kan wel 
een dossier versterken.    
 
Tijdens de laatste stelling kwam er 
aan de orde dat er te weinig le-
vensloopbestendige woningen op 
het eiland zijn. Eerst kwam de op-
merking dat er überhaupt te weinig 
woningen zijn, laat staan levens-
loopbestendige. De gemeente 
heeft met het bouwen van veel 
nieuwe huurwoningen een deel 
van het probleem opgelost. Echter 
nog niet voor de ouderen die mo-
gelijk kleiner willen gaan wonen, 
maar wel in een koopwoning willen 
blijven.  

De wethouder wijst ons op een ini-
tiatief genaamd Knarrenhofjes 
waar dit mogelijks is. Als dorpsbe-
lang samen met een aantal senio-
ren hier over na wil denken in Nes 
wil de gemeente dit wel ondersteu-
nen.  

In reactie op de stelling wonen 
kwam nog de vraag hoe het zit met 
personeelshuisvesting en dan met 
name het actuele project aan de 
Ballumerweg. Vanuit omwonenden 
en dorpsbelang wordt de zorg uit-
gesproken dat het hier (weer) gaat 
om slechte communicatie vanuit 
de gemeente en ondernemer. En 
dat de procedure (wederom) niet 
transparant is te noemen.  Deze 
procedure wordt met argusogen 
gevolgd door de raadsleden en de 
omwonenden.  
 
Verder aan de orde kwamen nog 
de verbetering van het skatepark 
in de Vleijen, deelfietsen op het ei-
land, het melden van klein leed bij 
de gemeente via de app of de 
website en de vele vossenjachten 
die in Nes. Aandachtspunten waar 
we op terug zullen komen.    

 

“Nee is ook oké” 
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Wil jij als bedrijf ook een bijdrage 
leveren door sponsor te worden 

van onze kermis of voor onze 
vrijwilligers avondneem dan ge-

rust contact op via       
kermis@dorpsbelangnes.nl 

 

 

U de volgende spullen  
bij ons kunt huren: 
 
 Springkussen 
 Statafels 
 Marktkramen 
 Klaptafels  

 
 

 

Wist je dat... 

U voor €5,- p.p. per jaar lid kan 

worden van Dorpsbelang Nes  

 

Vrijwilligersavond 2023 

Dorpsbelang Nes is niets zonder 
zijn vrijwilligers!  Denk hierbij aan 
de markten, de kermis, de Sinter-
klaas intocht en de oudejaarskuier.  
 
Daarom hadden we afgelopen jaar 
ook weer een gezellige afsluiting 
van het activiteiten seizoen.  
Deze avond zijn we begonnen met 
een heerlijk buffet gesponsord 
door Hotel de Jong, hierbij mocht 
een drankje ook niet ontbreken en 
hierin kunnen wij het Nescafé en 
slijterij de Jong bedanken voor de 
gesponsorde drankjes.  
 
De organisatie van de vrijwilligers 
avond had bedacht om een leuke 
activiteit na het eten te doen, he-
laas viel dit , of tenminste de voor-
spelde regen, in het water. Dus 
kwam plan B op tafel. Een muziek 

bingo. Dit viel toch voor sommige 
vrijwilligers wat tegen qua moeilijk-
heid ;)  
 
Na de bingo en ontzettend gela-
chen te hebben, hebben we de 
avond afgesloten met een paar 
drankjes in de loods.  
 
Het bestuur wil alle vrijwilligers 
nogmaals ontzettend bedanken 
voor hun inzet. En hopelijk kunnen 
we weer op jullie rekenen komend 
jaar!  

Er op de markten nog plek is voor 
bedrijven en particulieren 

 
Interesse? Mail naar  

marktmeester@dorpsbelangnes.nl 



 

“Je moet het niet   

moeilijker maken,  

als het makkelijk kan.” 
  

 

.  
 

 

Uitnodiging jaarvergadering 2024 

Algemene Ledenvergadering Dorpsbelang Nes 

19 januari 2024 om 20.30 uur in Hotel de Jong 

 

AGENDA: 

 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken 

2. Notulen ledenvergadering van 20 januari 2023 

3. Jaarverslag 2023 

4. Financiën   

a.  financieel verslag 

b.  verslag kascommissie 

c. begroting 2024.    

5.     Bestuursverkiezing 

 Aftredend:    

   Tonnie Overdiep    (niet herkiesbaar), 

   Jester Nynke Schoustra  (herkiesbaar) 

  Vacature:    Kandidaten kunnen zich tot het begin van 
     de vergadering aanmelden bij het bestuur. 

 

6. Activiteiten seizoen 2024  

7. Mededelingen dorpencoördinator Hans Kuperus 

8. Rondvraag 

9. Sluiting 

 

De stukken die horen bij deze vergadering kunt u  

vinden op onze website: www.dorpsbelangnes.nl 

http://www.dorpsbelangnes.nl


 

“Je moet het niet   

moeilijker maken,  

als het makkelijk kan.” 
  

 

Slogan of motto van bedrijf 

.  
 

Dit was de vijfde editie van onze dorpskrant. Als bestuur doen we ons 
best om jullie zo goed mogelijk te informeren, vertegenwoordigen en 
om leuke activiteiten te organiseren. Heeft u een goed idee, loopt u 
ergens tegen aan of wilt u ons helpen? Neem dan vooral contact met 
ons op. Spreek ons aan of mail naar info@dorpsbelangnes.nl. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het bestuur  
 
Tonnie Overdiep   voorzitter 
Tim Joustra   vicevoorzitter 
Jester Nynke Schoustra secretaris 
Wietske Beijaard   penningmeester 
Rudy de Haan   lid 
Tess Douwsma   lid 
Franklin van Veelen  lid 

Bezoek ook onze website: 
www.dorpsbelangnes.nl  

Datum Activiteit 

19 januari Ledenvergadering 

1 mei Voorjaarsmarkt + kinderbraderie 

10 juli Zomermarkt 

24 juli Zomermarkt 

7 augustus Zomermarkt + kinderbraderie 

21 augustus Zomermarkt 

6 september Nessermerkermis  

7 september Nessermerkermis  

16 november Intocht Sinterklaas 

30 december Oudejaarskuier  

Agenda 2024 

 

Bedankt voor het lezen!  

Wijzigingen voorbehouden 


